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Inleiding 
 

Doorheen het jaar organiseren we enkele workshops om alle Willebroekenaren de kans te geven hun 
mening te geven, ideeën voor te stellen of samen te werken rond verschillende thema’s en projecten. 
We kwamen een eerste keer samen op donderdag 23 maart 2023. 

Deze workshops worden georganiseerd om bewoners te betrekken bij verschillende projecten die lopen 
en zijn ook een vervanging van de verschillende adviesraden die niet meer plaatsvinden. 

Bij de eerste Willebroek Wil Wat Workshop werd er gestart met een infomarkt rond 6 thema’s: 
Fairtrade, Week tegen pesten, Ruimte voor kinderen en jongeren, Wondermuren en Belevingssteegjes, 
Willegroen en het Toeristisch aanbod in Willebroek. 

Drie thema’s werden daarna verder uitgewerkt aan een workshoptafel. Deelnemers konden twee tafels 
naar voorkeur kiezen om aan deel te nemen. 

Infomarkt 
 

Hieronder kunnen jullie een impressie vinden van de infomarkt en de verschillende standen waar er 
volgende de participatieladder geïnformeerd werd aan de deelnemers. Er was ook een algemene 
infostand over de aanpak van participatie binnen onze gemeente. Deelnemers konden ook inschrijven 
op het online platform van B-pact.  

Toeristisch aanbod Wondermuren 

  
Week tegen pesten Willegroen 
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Ruimte voor Kinderen en Jongeren Fairtrade 

  
Participatie/Info Gemeente Willebroek 

 
 

Workshoptafel 1 – Fair Trade 

Inleiding 
Schets van de gemeente over de reeds genomen acties rond ‘Fairtrade Gemeente’ + welke stappen 
moeten we nog zetten om een Fair Trade gemeente te kunnen worden? 

Inleiding opmerking:  

 Is er concurrentie als wij enkel nog vanuit de gemeente Fairtrade producten aanbieden? Missen 
we de handelaars? Concurreren we met hun producten? Waarom niet beroep doen op hun 
diensten?  

 Saamo > fietsatelier en naaiatelier - LEF - (voor en met kwetsbare mensen) mensen 
tewerkstellen die een verre afstand hebben tot de arbeidsmarkt > zwerffietsen worden gebruikt 
om te herstellen en terug in de verkoop te zetten > Vanaf september gestart (weinig 
bekendheid rond maar nog niet zo lang bezig) 
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Wat kunnen we doen op verschillende domeinen om Fair Trade 
populairder te maken/meer aan te bieden? 
 

Domein: Horeca/Bedrijven/Handel 

 Wat kunnen handelaars samen bereiken door gebruik te maken van elkaars producten (vb. 
Horeca kan lokale producten aankopen bij de lokale groente- fruitboer, imker, …) 

  Welke voordelen? Kunnen er afspraken gemaakt worden? 
 Kan de gemeente oplijsten waar je overal lokale producten kan kopen/verkrijgen en over 

welke producten gaat het?  
o Bijvoorbeeld een fruitmand (seizoensfruit) aanbieden  

 Outreachen > op verschillende plaatsen zijn waar mensen aanwezig zijn 
 Recept maken met Fair Trade producten  

o  Recept aanbieden + proevertjes > alle producten zijn bij ‘jou’ te koop 
 Recept kan bijv. in het 2830-magazine  

 Kookprogramma op Facebook, Instagram, …met lokale producten – met Fairtrade producten 
 Publiek op de markt is sterk gericht op ‘vast bezoek aan marktkramers’ > best een langere 

periode op markt staan, met eerst Fairtrade proevertjes. Het publiek moet jou en jouw 
producten leren kennen  

 Pop-upkramen van de gemeente: ‘initiatief ‘kan ook ingezet worden voor Fairtrade 
 Bestaan er subsidies > integreren in subsidiereglementen van de gemeente 
 Kan een ‘korting’ op basis van aankoopprijs vb. 10% helpen (of iets gratis aanbieden bij 

aankoop van bepaald bedrag). 
 Bedrijven moeten beter samenwerken 
 Er zou meer Fairtrade beschikbaar moeten zijn in het centrum (binnen straal 1km), als je te 

voet bent moet je makkelijk overal te voet kunnen bereiken en niet de wagen nemen 
 Niet iedereen krijgt de info via sociale media > via markt kan je mensen bereiken die je 

digitaal niet bereikt 
 Controle op volledig traject van een handel om zo label te bekomen 
 Wereldwinkel: dichter naar centrum toe, ligging is nu ongelukkig 
 Wereldwinkel: inrichting aantrekkelijker maken om zo volk te trekken  
 Bedrijven kunnen een Fairtrade kennismakingspakket aanbieden aan hun personeel tijdens 

verschillende activiteiten: 
 Personeelsfeest 
 Zoveel jaar in dienst 
 … 

 Cafés/restaurants: een beperkt Fairtrade aanbod op hun kaart laten zetten bijvoorbeeld: 
thee, koffie, wijn, fruitsap, … 

 Catalogus maken met handelaars die Fairtrade aanbieden (textiel, horeca, fruit- groenteboer, 
imker,…) 

 Too good to go principe voor onze handelaars?  

 
Domein: Onderwijs/Verenigingen/Burgerinitiatief 

 Denk ook aan repair café’s (LEF) 
 School: lessenpakket voor leerlingen met bijv. Fairtrade product om er kennis mee te maken 
 School: infolessen: wat is Fairtrade? (sensibilisering) 
 School - prijsactie: wedstrijd rond Fairtrade organiseren waarbij leerlingen fairtrade producten 

kunnen winnen 
 School: Fairtrade-koffie in lerarenkamer  
 Gedeelde tuinen (tuinieren – lokaal (LEF)) 
 Bestaan er subsidies > integreren in subsidiereglementen in de gemeente 
 We moeten ook kijken vanuit kans-armoede (Fairtrade producten zijn vaak duurder) 
 Burgerinitiatief: aanwezig zijn op markt met Fairtrade-producten – visibiliteit  
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Extra bemerkingen 
 Samenwerking bib tijdens bijvoorbeeld. Week van de smaak 
 Niet enkel samenwerken met externe partners, ook interne (denk project Willegroen) 

 

Oxfam 

 Locatie Oxfam is slecht geleden, veel mensen kennen ons niet doordat we geen voetganger -
straat zijn.  

 Nood aan vrijwilligers 
 Bon €50 voor aankopen bij Oxfam > éénmalig bezoek > hoe kunnen we ze bereiken om ze 

terug te ontvangen (als klant bij Oxfam) 
 Door bon lokaal aankopen kunnen doen (bestaat dit ook voor verenigingen?) 
 Inkleding en inrichting is niet uitnodigend 

Voorstel Wim Van Steenwinkel  

 Wim geeft consumentenopleidingen > strategieën bedenken om klanten terug te krijgen 
(promotie hierrond) 

Informeren 
 Bevolking moet geïnformeerd worden over de waarden van dit project > als ze mee zijn met de 

waarden en gemotiveerd worden zullen ze over kunnen schakelen naar Fairtrade producten 
 Mensen triggeren  
 Kan voor promo bij handelaars > ‘zoveel verkocht’- zoveel daarvan gaat naar het initiatief 
 Vraag die inwoners willen weten: wie wordt er geholpen als je Fairtrade koopt/lokaal koopt 

Vervolg 
 

De Gemeente Willebroek wenst het Fair Trade aanbod in de Gemeente verder uit te bouwen. Hiervoor 
willen ze graag werken via co-creatie en een werkgroep samenstellen samen met geïnteresseerde 
burgers.  

Indien je interesse hebt kan je hiervoor contact opnemen met: samenleven@willebroek.be of geef je 
suggesties nog door op het online platform van Willebroek Wil Wat via 
https://willebroekwilwat.be/workshop/topics/2666  

Workshoptafel 2 – Ruimte voor kinderen en 
jongeren 

Inleiding 
In 2010 werd er na een onderzoek een nota “kindvriendelijke publieke ruimte” opgesteld met ambities 
voor kindvriendelijke openbare ruimte in Willebroek. Vandaag toetsen we bij de aanwezigen graag af of 
onze ambities en aandachtspunten uit dit plan nog steeds relevant zijn voor de samenleving anno 2023.  

Jaarlijks is er ongeveer 50.000 euro voorzien om te investeren in publieke ruimte voor kinderen en 
jongeren en deze nota gaf ons tot nu toe mee de basis om hier mee aan de slag te gaan. Daarnaast 
toetsen we dit natuurlijk ook af bij de jeugdraad en kinderen en jongeren zelf.  
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Is er voldoende speelruimte voor kinderen jonger dan 12 jaar?  
In Blaasveld vonden we steeds plek om te spelen met onze jonge kinderen. Voor de jeugdbeweging is 
er wel weinig ruimte om te spelen in de buurt van de eigen lokalen.  Dat geldt ook voor Chiromeisjes 
Willebroek.  Ook zij trekken vaak naar Bel-air om te gaan spelen omdat er aan de lokalen niet zo veel 
plek is.  Dat is voor een groep kinderen van -12 jaar al een hele onderneming.  

In de Rozenstraat wordt ook aangegeven dat er weinig speeltoestellen zijn voor kinderen – 12. Op de 
kleine pleintjes staat er soms maar 1 schommel of klein speeltoestel.   

In het Brouwershof, achter KTA zijn er plekjes voor jonge kinderen maar het aanbod is klein in 
oppervlakte en aanbod.  Enkele toestellen is niet wat we verstaan onder een ‘speeltuin’.   

Tuinwijk, is er weinig ruimte voor jonge kinderen. De jongste kinderen komen niet aan bod en er is 
weinig ruimte. Er is wel iets maar vaak is het maar 1 schommel bijvoorbeeld Het is ook belangrijk dat 
de ondergrond ‘zacht’ is. Daarvoor kiezen we in Willebroek vaak voor zand. Dat is een veilige en meer 
betaalbare optie t.o.v. rubbertegels.  

Natuurlijke elementen zijn leuk. Zoals bijvoorbeeld in het Broek. De Piepel is slecht gekend en er is ook 
niet aangegeven dat er ook een speeltuin is.  

Zijn er plekjes waar er nog geen aanbod is voor -12 jarigen? Tisselt, Blaasveld aan de kerk, 
Kappeleboslaan, aan school ‘t Lindeke.  Het is ook leuk al er een bank bij is voor ouders/grootouders 
maar even goed voor buren om samen te komen. Normaal zou er aan zo goed als ieder speelterrein wel 
een bank moeten zijn.  

Is er iets in de nieuwe wijk Site de Naeyer? Er is iets voorzien maar dat is op dit moment even 
uitgesteld door de gekende problematiek van PFAS. 

Suggesties:  

Het zou ook leuk zijn als er horeca zou zijn waar je kinderen ook kunnen spelen.  Het is bijvoorbeeld 
wel leuk om in de fontein te spelen op het Van Landeghemplein. Het is wel allemaal verhard.  

’t Moleken Blaasveld, is een leuke plek maar het is beperkt open. Dat soort locaties zijn heel leuk en 
mogen er meer zijn.  

Heb je liever meerdere kleine speelplekjes of 1 plek met een 
groter aanbod? 
Als je maar 1 plein hebt dat je met veel jongeren moet delen loop je het risico dat 1 groep jong/oud 
zich minder welkom voelt.   

Veel kleine verspreidde pleintjes maken het ook makkelijk om je veilig naar daar te verplaatsen. Zeker 
met jongere kinderen. Bijvoorbeeld we durven onze kinderen niet alleen door de Broekstraat sturen.  

Het idee in de huidige nota zegt dat er een ‘lint’ van opeenvolgende kleine plekjes en grotere 
speelruimtes is. Het streefdoel is dus om steeds dichtbij huis een speelplek te hebben.   

Het is dan wel leuk dat elk pleintje zijn karakter heeft en wat divers aanbod hebben. Ook een verhard 
pleintje heeft daar een plek in dat geeft weer andere mogelijkheden zoals skaten bijvoorbeeld. We 
kijken naar scholen maar zelf mensen met een voortuin zouden mee kunnen zorgen voor 
speelgelegenheid als ze daar interesse in hebben.  

De verbindingen tussenin met trage wegen is ook belangrijk.  
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Onderzoek van de Ambrassade zegt dat ouders en kinderen ook graag speelruimte in hun buurt willen 
waarbij ze er snel naartoe kunnen, de ouders weten waar hun kinderen zijn en ze zijn veilig. Daarmee 
wordt ook bevestigd dat het idee van een speellint een goed idee is.  

De deelnemers bij het project zorgzame buurten gaven ook aan dat in het centrum de speelpleintjes 
wat verstopt/ongekend zijn. Ook in Willebroek-Noord, bijvoorbeeld pleintje Turfsteeg en Gorrebroek.  

Suggestie:  

Op de pleintjes ook aangeven waar de andere speelmogelijkheden zijn. Soms ontdek je ‘stommelings’ 
een speelplek die wat verstopt zit. Wegwijzers zijn een goed idee.  

Ruimte voor kinderen en jongeren mag geen idee zijn dat achteraf komt maar bij de ontwikkeling van 
nieuwe woonwijken al aan bod moet komen.  Bijvoorbeeld er staat wel ‘de Piepel’ maar het is niet 
duidelijk waarover het gaat. Goeie wegwijzers en bekendmaking is ook een aanvulling. Die staan op dit 
moment niet in de ambities. Dat mag liefst heel simpel zijn. Speelpleintjes moeten vindbaar zijn.  

Verbinding langs de ‘oude spoorwegberm’ is heel waardevol maar het is wel een ‘zielige bedoeling’ die 
wat fijner gemaakt kan worden. De straat is recent opnieuw aangelegd. Kan er bijvoorbeeld ook wat 
groen komen? Zijn er mensen die hun garagepoort willen laten beschilderen via het project 
Wondermuren?  

Een leuke wandelroute /speelroute is ook een leuk idee.  

Kunnen we ons nog achter het STOP-principe voor de 
bereikbaarheid van de speelpleintjes zetten? 

We streven ernaar dat zo veel mogelijk gebruikers Stappen, Trappen, Openbaarvervoer en dan pas 
Privaat vervoer gebruiken om er te geraken.  De deelnemers aan de tafel zijn het hier helemaal mee 
eens als de verplaatsing voor voetgangers en fietsers op een veilige manier kan.  

Kunnen kinderen en ouders bijvoorbeeld ook terecht in de speelplaatsen van scholen.  Deze ruimtes zijn 
verhard en niet meteen de meest aantrekkelijke op dit moment. Verenigingen kunnen in verschillende 
scholen terecht maar voor bewoners uit de buurt zijn de speelplaatsen om dit moment niet bruikbaar. 
Er zijn voorbeelden waarbij scholen gestimuleerd worden om hun ruimte te delen/ontharden.  Daar is 
op dit moment niet veel dialoog over met de scholen in Willebroek.  

Er was een project in de Krinkel in Ruisbroek waar kinderen komen spelen in de school waar ze ook 
materiaal e.d. kunnen gebruiken.  De kinderen kennen de weg naar de school. De inrichting van de 
speelplaatsen is dan ook wel de moeite om te bekijken.  Dit is een interessante “samenwerking”. 

Is er voldoende aanbod voor kinderen en jongeren ouder dan 12? 
De deelnemers zijn unaniem, er is te weinig ruimte voor oudere kinderen en jongeren.  

In Blaasveld is er eigenlijk niets specifiek tenzij deze jongeren van natuur houden.  In het Broek is zijn 
er wel wat speelzones.  

Er is niets om actief te doen zoals pingpong, skaten, voetbalkooi, basket, … De behoefte en ruimte om 
je te verplaatsen is voor een 12-jarige en 17-jarige wel anders. Ook de ouders spelen een rol. Bij grote 
gezinnen is er vaak meer nood om ook uit het huis te trekken ook op jonge leeftijd.   

Er zijn ook altijd veel jongeren aan de bank aan de ingang zeekanaal. Er is geen plek waar ze kunnen 
zijn als het regent. Terwijl daar wel nood aan is. Er zijn ook plekken waar de jongeren nu al zijn zoals 
bijvoorbeeld aan het einde van de Vaartstraat. Kunnen we de plekken waar veel jongeren komen verder 
ontwikkelen.  
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In de groenruimte is ook veel potentieel dat moet ook goed onderhouden worden. Er is nog een 
onbenutte groene strook langs de vaart tussen Willebroek en Tisselt dat is door de afstand meer iets 
voor oudere jongeren en mogelijk rustpunt voor fietsers/wandelaars. Hoewel het zeker niet de 
bedoeling is om jongeren weg te sturen uit het centrum.  

Jongeren die niet in een vereniging zitten en niet komen sporten willen graag ruimte om samen te 
komen. Deze jongeren worden ook weleens hangjongeren genoemd en worden soms al ‘last’ gezien. Ik 
zie soms wel dat ze afval achter laten maar verder doen de jongeren eigenlijk niets verkeerd.  Dat is 
een behoefte die de jongeren hebben om gewoon samen te zitten buiten hun eigen huizen. Er kunnen 
banken voorzien worden. Ze willen chillen, gewoon samenzitten.  

Saamo sprak met een aantal jongeren die graag met muziek bezig zijn, plaatjes draaien bijvoorbeeld 
Een plek om muziek te maken, je talent, creativiteit tonen. En zelfs verder te ontwikkelen. Dat zou fijn 
zijn als ze daar ook eens een ‘podium’ voor kunnen krijgen bij voorbeeld op een van de pleintjes. Ook 
bij ROJM kunnen jongeren terecht in de muziekstudio om te experimenteren en muziek te maken.  

We merken ook dat jongeren op zoek zijn naar een warme, droge plek waar ze ook binnen kunnen 
zitten. Ook wifi is belangrijk voor de jongeren. Daarom zien we ze bijvoorbeeld ook vaak in de Bib en in 
de Schalk kunnen jongeren ook binnen. Als ouder zijn we daar ook wel wat bezorgd over dat jongeren 
elkaar beïnvloeden en dat alle jongeren aangewezen worden als er iets stuk zou gaan of kattenkwaad 
wordt uitgehaald. ROJM is voor sommigen wat ver.  

Het is belangrijk dat mensen ook weten dat die jongeren ook hun plaats kunnen hebben in de bib dat 
zou onbegrip bij de andere gebruikers kunnen verminderen.  

Er is nood aan diversiteit in het aanbod, een overdekte plek bijvoorbeeld, hangplekken, fitness/klimrek, 
skatepark, bankjes. Er wordt nu ingezet op deze plek aan de Schalk maar in elke deelgemeente zou er 
ook aanbod moeten zijn.  De verplaatsing naar de Schalk is niet voor alle ouders/jongeren een goed 
idee. Voetbal blijft aantrekkelijk maar er zijn weinig voetbalpleintjes. 

Een overdekte hangplek is ook iets dat aangegeven is in de bevraging van Saamo door de jongeren. Er 
zijn er op dit moment bijvoorbeeld ook in de Cardijnwijk in Tisselt. Europaplein heeft veel potentieel, 
maar er wordt niet veel mee gedaan. Voetbaldoelen zou bijvoorbeeld leuk zijn. Er moet altijd rekening 
gehouden worden met de veiligheid, bereikbaarheid. Jongeren voetballen ook graag op ‘verharde’ 
pleintjes.  

Er zijn niet veel ruimtes waar de verschillende generaties elkaar ontmoeten. Plaatsen die voor de ene 
groep aantrekkelijk zijn worden dan vaak minder bezocht door anderen. Er wordt ook gezien dat 
jongeren wel nood hebben aan ruimte en ook in de kou en tot laat samenkomen op een plein.  

Er is nog openbare ruimte die wat ‘onbenut’ is. Bijvoorbeeld de Piepel en andere blauwe vlaggetjes op 
de kaart. In de buurt van Boomsesteenweg is nog een stukje terrein. ‘Het vergeten gat’  

De “gym” is mogelijk een plek waar jongeren ook graag samen komen om te sporten maar zeker ook 
met een sociale functie om samen te komen met hun vrienden. Op dit moment is er in fase 1.2 van het 
HVT De Schalk een casco-ruimte voorzien voor die een invulling als gym zou kunnen krijgen.  
Lidmaatschap van een gym is ook niet goedkoop en dus niet voor iedereen toegankelijk.   

Heindonk heeft ook ‘niets’ van openbare ruimte voor jongeren.  Bij Hazewinkel heb je veel ruimte maar 
je kan er niet als individuele sporter terecht, je moet lid zij van een vereniging.   

Moet spelen altijd georganiseerd zijn in afgebakende ruimte? Moet er ook ruimte zijn voor risicovol 
spelen en ontdekken? Ja, daar is ook nood aan.  Niet elke wadi moet afgebakend worden om alle 
risico’s af te schermen volgens de aanwezigen.  
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Vervolg 
 

De Gemeentelijke jeugddienst gaat aan de slag met de opmerkingen en suggesties van de deelnemers. 
Heb je nog een idee, neem dan contact op via jeugd@willebroek.be of geef je suggesties nog door op 
het online platform van Willebroek Wil Wat via https://willebroekwilwat.be/workshop/news_items/3296  
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Workshoptafel 3 – Toerisme in Willebroek  
 

Inleiding 

Willebroek heeft heel wat troeven in handen om mensen van buiten de Gemeente te laten kennismaken 
met ons groen, onze recreatie, onze sportmogelijkheden, enz. Wij willen weten welke plekjes er nog te 
weinig gekend zijn en meer aandacht verdienen. Ook de plekken die wel al goed gekend zijn maar 
misschien nog niet optimaal gebruikt worden willen we bekijken en waar mogelijk verbeteren of 
vernieuwen. 

Waar moet focus op liggen qua toerisme? 

Gekende toeristische troeven:  

 Fort van Breendonk 
 Domein Hazewinkel 
 Rupeldijk 
 Blaasveld Broek 
 Stokerij De Molenberg 

 Klein – Willebroek 
 Horeca 
 Veerboot 
 Rustgevende omgeving 
 Vakantiegevoel 

 

Aanvullingen: 

 De Vredesbrug 
 Het Sashuis Klein-Willebroek 
 Fietsroutes zijn deze aanwezig in Willebroek? (Ja, zie infostand) 
 Meer inzetten op het aantrekken van mensen van buiten Willebroek 
 Hoe kunnen we dit verwezenlijken 
 Natuurpark Scheldevallei kan hier toe bijdragen 
 Kasteel aan de Rupeldijk meer in de picture zetten 
 Fietspad Broekstraat aangenamer maken zodanig dat meer mensen met de fiets naar 

het Broek rijden. 
 Aanbod voor verschillende generaties aanbieden: zoektocht voor kinderen,…  
 Veel meer banken zetten, bijvoorbeeld: laatste stuk van ’t Broek staan geen banken. 
 Masterplan domein Hazewinkel: update vragen 
 Recreatie wordt uitgebreid 
 Gebruik ’t Moleken: veel scholen komen op bezoek naar deze speeltuin  
 Tisselt: 
 Mooiste plekjes: Tisseltse velden 
 Voor weekendwandelaars is het heel belangrijk dat er horeca aanwezig is. 
 Te weinig groen in Willebroek 
 Den Amelinckx (grasvlakte thv de watertoren op dit moment): jammer dat dit open stuk 

vol gebouwd wordt 
 Zomerbar De Molenberg: was zeer succesvol 
 Horeca in de picture zetten: vb. wegwijzers naar ijssalon 
 Extra picknickbanken aan de dijk aangepast voor mensen met een beperking 
 Extra stickers voor toiletten voor mensen met een beperking 
 Extra openbare toiletten voor iedereen 
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 Meer informatie over gebouwen of locaties waar iets belangrijk gebeurd is. 
 Meer informatie terug op papieren communicatie: magazines, kranten, … 
 Gegidste wandelroute doorheen Willebroek 
 Belevingswandeling: vb. fakkeltocht 
 Culinaire wandelingen i.s.m. de verenigingen 
 Cultuuruurtje in verschillende deelgemeenten 
 Hapje tapje zoals in Vilvoorde 
 Winterbar zoals in Puurs i.s.m. verenigingen 
 Uit databank 
 Ment TV 
 Mobiliteit richting Heindonk en Klein-Willebroek is niet gemakkelijk 
 Als gezinsuitstap is het niet gemakkelijk op de dijk 
 Shuttle naar deelgemeenten of tijdens evenementen 
 Infrastructureel: verzanding Broek 
 Stationsgebouw gebruiken als toeristisch infopunt 
 Fietsatelier in stationsgebouw (Samoo) 
 ‘U bevindt zich hier’-borden 
 Rondvaart op het kanaal: aanlegplaatsen? 
 Kinderboerderij  
 Waaier van verschillende routes voor op de fiets 
 Wedstrijd voor kinderen die deelnemen aan de wandeling/fietstocht 
 Kunstroute 
 Gedichten op de huizen 
 Lichtjeswandeling had heel veel succes 
 
 

Rollenspel:  

In het tweede gedeelte kreeg iedereen een rol toebedeelt, bv. iemand met kinderen, een 
rolstoelgebruiker, een oudere dame,… Daaruit kwamen nog volgende opmerkingen en suggesties naar 
boven:  
 

 Fort: 
 Toegankelijkheid: betalend – moeilijker voor mensen met beperkt inkomen. 
 Horeca ambassadeur voor fort 
 Met de fiets minder aantrekkelijk om te passeren 
 Oplossing: wandelroute of fietstocht 
 ‘L amuse: formule uitwerken? 

 Geocache op bepaalde plekken in Willebroek 
 Hazewinkel 

 Horeca is aanwezig 
 Meer inzetten op vrijblijvende activiteiten tijdens het weekend? 
 Pedalo’s 
 … 
 Parking Hazewinkel 
 Meer reclame over wedstrijden die plaatsvinden op Hazewinkel 

 Meer overnachtingsmogelijkheden creëren 
 AirBnB 
 Fevaca nog open? 

 Camperplaats  
 Beschikbaar op parking De Schalk 
 Sanitaire voorziening zou moeten vernieuwd worden 
 Is er mogelijkheid om aan de Hazewinkel of Broek camperplaats te voorzien? 

 Zeekanaal meer promoten 
 Waterbussen richting Brussel 



Willebroek Wil Wat Workshop 
23 maart 2023 

 Toeristisch infopunt 
 Info leggen in fort van Breendonk over andere fiets en wandelroutes in Willebroek 
 Contactpunt voor mensen die éénmalig in Willebroek passeren. 

 

Vervolg 
Op 29/4 organiseert dienst Toerisme en Evenementen de opening van het toeristisch seizoen. Hierbij 
zal er ook een participatiemoment voorzien worden waarbij bezoekers tips kunnen geven voor toerisme 
in Willebroek (zowel van binnen als buiten de gemeente).  

Deze tips zullen nadien samengenomen worden met de uitkomst vanuit de WWWW. Hieruit zullen we 
dan de “quick wins” formuleren, alsook mogelijke samenwerkingen en lange termijn plannen.  

Heb je nog een idee, neem dan contact op via toerisme@willebroek.be of geef je suggesties nog door 
op het online platform van Willebroek Wil Wat via https://willebroekwilwat.be/workshop/topics/2709  

 

Wij danken alle deelnemers voor hun input op onze eerste Willebroek Wil Wat Workshop en kijken uit 
naar het vervolg op 14 juni 2023. Dan verwachten wij jullie allemaal om 20u00 in de Kerk van 
Blaasveld. De uitnodiging volgt nog!  


